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ÅTERREMISS 

Kristdemokraterna yrkar på återremiss på ärende 6.  

Vi har sett en kraftig avvikelse från den befolkningsprognos som tidigare gjorts. Det är denna 

befolkningsprognos som ligger till grund för det totala antal förskoleplatser vi har i Borås 

Stad idag.  

Förskolenämnden har de senaste åren agerat snabbt för att bygga nya förskolor då 

prognosen pekade uppåt vilket vi med facit i hand kan konstatera var för hastiga beslut. När 

prognosen nu pekar på ett sviktande barnunderlag föreslås återigen hastiga beslut, men 

denna gång om nedläggning av ett stort antal förskolor.  

Kristdemokraterna ser vikten av en väl genomförd konsekvensanalys innan dessa beslut kan 

tas. Vi står nu inför ett beslut om nedläggning av förskolor medan vi på andra håll i 

kommunen står i begrepp att bygga nya. 

Kristdemokraterna värnar att de mindre förskolorna ska kunna finnas kvar som ett alternativ 

till de större förskolorna. Detta för att främja valfrihet och att alla barn ska kunna finna en 

förskola som passar just dem. 

I Kristdemokraterna och Moderaternas alternativa budgetförslag fördelas mer ekonomiska 

resurser till Förskolenämnden vilket ger större möjligheter för nämnden att begränsa 

nedskärningar överlag.  

Vi har även i budgetförslaget andra förslag på besparingsåtgärder, däribland att Borås Stad 

ska erbjuda förskola från 1 år istället för 6 månader. Dessa besparingar menar vi bör 

genomföras först. 

 

Gunilla Christoffersson (KD) 

Alexandra Florén (KD) 

 

 
 


